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1. Kokouksen avaus 
Hirviyhteisluvan vetäjä Heikki Remes avasi kokouksen klo18 ja toivotti osanottajat tervetulleeksi. Alustuksessaan 
vetäjä mainitsi riistanhoitoyhdistyksen vuosikokouksen tehneen päätöksen hirvilupien puoltoperusteista ja kiintiöistä eri 
hirvenpyyntialueille. Tässä kokouksessa käsitellään yhteisluvan kautta haettavien lupien menettelyitä. 
 
2. Kokouksen järjestäytyminen 
Puheenjohtajaksi kokoukselle valittiin Heikki Remes ja sihteeriksi Kauko Karjalainen. 
 
3. Kokouksen päätösvaltaisuus  
Kokous kutsuttu koolle Sompio-lehdessä olleella ilmoituksella ja osallistujia on 102 hirvenmetsästäjää, joten kokous 
katsottiin päätösvaltaiseksi yhteisluvan asioita käsiteltäessä.  
 
4. Kokouksen työjärjestys 
Laadittu esityslista hyväksyttiin kokoukselle työjärjestykseksi. 
 
5. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksen ajankohtaiset asiat 
Jukka Vierma luovutti pienpetokilpailun arvontapalkinnon, Metsähallituksen lahjoittaman pienoiskiväärin Jyrki 
Harjulle. 
 
6. Sodankylän riistanhoitoyhdistyksen hirvikiintiön 2005 esittely 
Jorma Lappalainen esitteli hirvien ikätutkimuksen tulokset ja totesi mm. naaraiden olevan meillä nuoria yksilöitä, joka 
näkyy kaatotilastoissa. Jorma kertoi Vesa Ruusilan tilastojen valossa Sodankylän hirvikannan rakenteesta. Hirvitiheys 
on Ruusilan mukaan 1,1 hirveä tuhatta ha kohden ja näin ollen nykyinen talvikanta noin 1350 hirveä hirvitutkimuksen 
tietojen perusteella laskettuna.  
Jorma Lappalainen esitteli hirvien verotus- ja hoitosuunnitelman vuodelle 2005, sekä pyyntilupien puoltoperusteet. 
Rhy:n hallitus on päättänyt kokouksessaan hirvikiintiöksi 410 aikuista ja 170 vasaa, yhteensä 580 hirveä. 
Aikuisen lupaan tarvitaan ampumakortteja 5 kpl (UK-puisto 4) ja vasan lupaan 2 korttia. Yhden ampumakortin korvaa 
452 ha yksityismaata. Kaatokiintiön nostoon vaikutti erityisesti metsästäjien palaute kannan noususta.  
 
7. Yhteislupasopimuksen tarkistus 
Heikki Remes esitteli yhteislupasopimuksen, joka käytiin läpi yksityiskohtaisesti. Vuoden 2004 sopimukseen on tehty 
Heikki Remeksen toimesta muutamia muutoksia, jotka kokousväki hyväksyi. Kohdassa 4 siirto-oikeus päätettiin antaa 
myös Koilliskairan pyytäjille 1.11. alkaen, jolloin voi siirtyä pyytämään uudelle alueelle 2 vasaa. Luvan siirto on 
luvansaajan päättävissä, mille alueelle siirto osoitetaan. Näin pyritään ohjaamaan runsashirvisille alueille. Aikuisen lupa 
maksaa 120 € ja vasan lupa 42 € syksyllä 2005 sisältäen lentolupa- ja kulumaksun.  
 
8. Hakuohjeiden läpikäynti 
Heikki Remes esitteli laatimansa hakuohjeet. Haku on kaksivaiheinen. Ilmoitetaan vieraspaikkakuntalaiset huhtikuun 1 
päivään mennessä ampujaluettelolla ja 42 € maksu maksettuna ulkopaikkakuntalaisista. Huhtikuun aikana ilmoitetaan 
sodankyläläiset metsästäjät ja vieraspaikkakuntalaiset. Täydelliset hakupaperit pitää olla yhteisluvalla 28.4.2005 
mennessä. Yksityismaita olevilta vaaditaan myös tilaluettelo ja kunnolliset kartat.  
 
9. Muut esille tulevat asiat 
Inarissa on esiintynyt sairaita hirviä. Sairaus on ollut halvaantuminen ja hirvistä on kerätty näytteitä, jotta syy selviäisi. 
Heikki kehotti ilmoittamaan, jos meillä tulee esille vastaavia tapauksia. Mikäli hirvi ei ole jäätynyt suositeltiin 
otettavaksi näyte, joka lähetetään tutkimuksiin. 
Jukka Vierma kertoi piirin neuvottelutilaisuudessa esille tulleita asioita. Hirvenpyynnin aikaistaminen ei kerkiä ehkä 
tälle syksylle ja mm Metsähallituksen Länsi-Lapin alue vastustaa pyynnin aikaistamista, kuten yhdeksän 
riistanhoitoyhdistystäkin. Kanalintujen metsästysajasta ei ole vielä tietoa, joskin on esitetty metsästyksen aloittamista 
10.9. alkaen. Riistanhoitopiiri päättää kanalintujen metsästysajat. Keskusteluissa on myös otettu esille turistilupien 
perusteella ammuttujen kiintiöiden ns. ”repputarkastus”. Myytäviin turistilupiin kirjattaisiin mm, että saaliin voi 
tarkastaa. Repun tarkastusta tutkitaan ja selvitetään, koska osa lakimiehistä mieltä, ettei tarkastus ole mahdollista.  
 
10. Valtakirjojen allekirjoitus ja hakupapereiden jättämien 
Heikki Remes pyysi jättämään hakupaperit ja allekirjoittamaan valtakirjat.. 
Tiedotettiin osallistujille, että hakupapereita löytyy yhteisluvan nettisivuilta ja Väri-ja Urheilu Simoselta. 
 
11. Kokouksen päättäminen 
Heikki Remes päätti kokouksen klo 20:05 ja kiitti osallistumisesta. 
 
 
Heikki Remes    Kauko Karjalainen  
puheenjohtaja    sihteeri  


